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COOP Jednota Nové Zámky, s. d., otvorila 
krásny zmodernizovaný supermarket

COOP Jednota Nové Zámky, s. d., odmenila šťastných 
výhercov Vianočnej spotrebiteľskej súťaže

Farná. Dňa 21.11.2023 o 9.00 h sa konalo opätovné otvorenie Super-
marketu COOP Jednoty Nové Zámky, s. d., po modernizácii. Obyva-
teľom obce pripravilo spotrebné družstvo príjemný darček ku koncu 
roka, nakoľko svoje nákupy už môžu realizovať v krásnej, modernej 
predajni. 
Slávnostné otvorenie vzal do rúk predseda predstavenstva spotrebné-
ho družstva COOP Jednota Nové Zámky Ing. Štefan Mácsadi, ktorý 
privítal prítomných zákazníkov a poprial im príjemné nakupovanie vo 
vynovených priestoroch predajne. Prevádzka vo Farnej bola prvýkrát 
otvorená už v roku 2008. Aktuálna modernizácia sa zrealizovala podľa 
plánov najmä kvôli zatraktívneniu nákupného prostredia a očakáva-
niam zo strany pravidelných zákazníkov. Obmedzená možnosť náku-
pov počas rekonštrukcie bola skrátená iba na nevyhnutné minimum, 
necelých 17 dní, no aj napriek tejto skutočnosti zákazníci netrpezlivo 
očakávali deň otvorenia svojho obľúbeného obchodu.

Investície do predajne a ochrana životného prostredia
Celková investícia do súčasnej podoby supermarketu predstavovala 
280-tisíc €. Predajňa sa vybavila najmodernejším obchodným zariade-
ním a novou liatou podlahou, ako aj mraziarenskými a chladiarenský-
mi boxami, ktoré spĺňajú najprísnejšie ekologické kritériá z pohľadu 
ochrany životného prostredia. Na predajnej ploche sú nainštalované 
plne grafické elektronické cenovky, ktoré pomáhajú nielen skrášliť di-
zajn predajne, ale ich obrovská výhoda spočíva v presnosti oceňovania 
a ušetrenom čase pri výmene klasických papierových cenoviek, ktorý 

personál môže venovať zákazníkovi a prevádzke predajne. Nezanedba-
teľný prínos prináša úspora obrovského množstva spotrebovaného pa-
piera. Modernizáciou supermarketu vznikol ešte komfortnejší priestor 
pre každodenné nakupovanie zákazníkov. O ich spokojnosť sa aj na-
ďalej bude starať 9-členný kolektív zamestnancov pod vedením pani 
Sokolovej. Prioritou zostáva poskytovanie kvalitných služieb k spokoj-
nosti zákazníkov, aby sa do predajne opätovne radi vracali.

Lokálni dodávatelia
COOP Jednota Nové Zámky, s. d., vyhľadáva a podporuje spolupráce 
predovšetkým s lokálnymi dodávateľmi. K dnešnej podobe priestorov 
prevádzky sa pričinili: stavebné úpravy realizovala firma Epoplast, 
s. r. o. Slepčany, BEFRA Elektroservis realizovala elektroinštaláciu, fir-
ma COOP servis Nové Zámky dodala chladiarenské a mraziarenské 
zariadenia, spoločnosť Gondella CZ, ktorá zabezpečila obchodné re-
gálové systémy, reklamná agentúra Nykon, s. r. o. Nové Zámky a spol. 
NOV, dodávateľ elektronických cenoviek. 

Pokračovanie v nastavenom trende
„Sme nesmierne radi, že sme opätovne dokázali obyvateľom tejto obce 
zvýšiť kvalitu a komfort pri nakupovaní. Rekonštrukciou sa predajňa 
zaradila medzi jednu z našich najmodernejších predajní, ktorá odráža 
požiadavky a potreby zákazníkov,“ prezradil pri otvorení Ing. Štefan 
Mácsadi, predseda predstavenstva COOP Jednoty Nové Zámky, s. d., 
a zároveň zaželal zákazníkom obce Farná príjemné každodenné naku-
povanie vo vynovených priestoroch predajne.

Nové Zámky. Dňa 30. januára 2024 o 11.00 hod. 
sa konalo na Hlavnom námestí pred COOP 
Jednotou Nové Zámky, s. d., slávnostné 
odovzdávanie hlavnej výhry spotrebiteľskej 
súťaže „Vyhrajte auto za nákupy v COOP 
Jednote Nové Zámky, s. d.“

Odmena za pravidelné nákupy
Spokojnou výherkyňou 27. ročníka vianoč-
nej súťaže a majiteľkou osobného automobi-
lu značky Volkswagen T Cross sa stala pani 
Anna Mészárosová z obce Obid. Kľúče od 
nového automobilu odovzdal do rúk víťaz-
ke Ing. Štefan Mácsadi, predseda predsta-
venstva COOP Jednota Nové Zámky, s. d. 
„Veľmi sa teším, nikdy v živote som nemala 
také šťastie, je to krásne autíčko,“ hovorí šťast-
ná výherkyňa. Za svoje nákupy v sieti predajní 
COOP Jednota Nové Zámky, s. d., bolo odme-
nených aj ďalších 49 vyžrebovaných zákazní-
kov, ktorí obdržali výhry v podobe nákupných 
poukážok COOP Jednoty Nové Zámky, s. d. 

Záujem zákazníkov o Vianočnú súťaž 
neustále narastá

Súťaž prebiehala v termíne od 1. decembra 
do 31. decembra 2023 a zapojiť sa mohol 
každý zákazník, ktorý nakúpil v minimál-
nej hodnote 20 € v ktorejkoľvek predajni 
spotrebného družstva COOP Jednota Nové 
Zámky. Verejné žrebovanie súťaže sa usku-
točnilo dňa 23. januára 2024 v Obchodnom 

dome COOP Jednota na Hlavnom námestí, 
pod notárskym dohľadom JUDr. Petra Šu-
laia. „Túto tradičnú spotrebiteľskú súťaž naše 
družstvo organizuje už 27 rokov v spoluprá-
ci s obchodnými partnermi a máme na ňu 
veľmi pozitívne ohlasy, o čom svedčí každo-
ročne väčšie a väčšie množstvo súťažných 
pokladničných blokov,“ uviedol Ing. Štefan 
Mácsadi, predseda predstavenstva COOP 
Jednota Nové Zámky, s. d., počas žrebovania 
hlavnej výhry.

COOP Jednota Nové Zámky, s. d., poskytuje 
zákazníkom v regióne pôsobnosti kvalitné 
služby s dôrazom na podporu predaja slo-
venských potravín, ktorých má aktuálne na 
pultoch predajní viac ako 70 %. Uvedomuje 
si svoju spoločenskú zodpovednosť a radosť 
pre zákazníkov prináša aj formou mnohých 
obľúbených spotrebiteľských súťaží. Najbliž-
šie sa zákazníci môžu tešiť na Veľkonočnú 
súťaž o exkluzívne dovolenky a ďalšie zaují-
mavé ceny.
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Obec Mojzesovo

Posledná januárová nedeľa bola v Mojzesove venovaná deťom. Kul-
túrna komisia prichystala v kultúrnom dome pre naše ratolesti Detský 
maškarný ples. Zahájenie bolo o druhej poobede, kde sa všetky masky 
predstavili, potom nasledovala diskotéka, ktorá bola občas prerušená 
zábavnými súťažami. Po vyčerpáva-
júcich tancoch a usilovných bojoch 
o víťazstvo sa detičky mohli osvie-
žiť ovocným čajíkom a občerstviť 
na šiškách s lekvárom, ktoré deťom 
pripravila bývalá pani kuchárka zo 
škôlky Mária Teplanová. Na záver 
prišlo vyhodnotenie najoriginálnej-
šej masky, kde si víťaza spomedzi 
seba vybrali samotné deti. Vyhral to 
nezbedný čertík Timonko, ktorý sa 
výhre veľmi tešil. O druhom mieste 
rozhodol pán starosta, keď si spomedzi 

všetkých princezien vybral Ľadovú kráľovnú Olivku – a na pomysel-
ný tretí stupienok vystúpila mušketierka Ninka, ktorá sa zasa páčila 
kultúrnej komisii. A aby nebolo masiek v sále málo, členky kultúrnej 
komisie sa nenechali tiež zahanbiť. Premenili sa na Motýľa, Strigu, 
princeznú Elzu, Fridu z rozprávky Coco, Muchu, Pipi Dlhú Pančuchu 
a Cigánku. Bolo to celé naozaj veľmi milé a zábavné.

Milí spoluobčania a čitatelia nášho Žurnálu!

Detský fašiangový karneval

Od vydania nášho obecného časopisu „Naše 
Mojzesovo“ ubehli iba necelé dva mesiace a 
je tu ďalšie číslo nášho spoločného časopisu 
okolitých obcí. Do nového roka sme vstúpili 
v nádeji, že novovzniknutá vláda zo septem-
brových parlamentných volieb začne napĺňať 
predvolebné sľuby a začne konečne pomáhať 

samosprávam. Neviem, ako to cítia ostatní 
kolegovia, ale ja tú pomoc akosi necítim 
a opäť si budeme, ako to bolo po minulé 
obdobia, pomáhať sami. Napriek všetkým 
problémom, ktoré nás v samospráve ča-
kajú, sme rozbehli aktivity a akcie, ktoré 
každoročne naša obec usporadúva. Hoci 
„Detský maškarný ples“ bol v januári iba 
prvýkrát, hneď si získal veľkú pozornosť 
a obľubu u našich najmenších aj u ich ro-
dičov, a tak sme ho zaradili do kalendára 
každoročných akcií. Rodičovský ples v te-
locvični ZŠ Mojzesovo-Černík už tiež píše 
niekoľkoročnú históriu a stáva sa obľúbe-
ným medzi občanmi oboch obcí, ale i náv-
števníkov zo širšieho okolia. Tento rok na 

ňom plesalo viac ako 65 párov. Obdobie toh-
toročných krátkych fašiangov sme zavŕšili už 
našou tradičnou Mojzesovskou zabíjačkou, 
kde sme pri tónoch, dá sa povedať už našej 
dvornej cimbalovej Podjavorskej muzike a 
pri zabíjačkových dobrotách strávili pekné 
sobotňajšie odpoludnie. Tento rok sme mali 

i losovanie o „Fašiangovú cukrárku“, do kto-
rej sa zapojilo 15 gazdiniek z obce a svojimi 
sladkými dobrotami spestrili stoly na tejto 
verejnosťou veľmi navštevovanej akcii, ktorú 
sa nám darí organizovať za veľkej podpory 
našich podnikateľov a živnostníkov a tiež 
ochotných ľudí, ktorí prispeli svojou pomo-
cou, za čo im patrí veľká vďaka. So spoloč-
nosťou SMM sme pred podpisom dodatku 
č. 3, ktorým skrátime dobu výstavby zdra-
votného strediska o jeden rok, a práce by 
mali byť do konca tohto roka zrealizované.
Do konca februára budeme mať vydané sta-
vebné povolenie na realizáciu stavby „Zber-
ný dvor“. Výzva na zberné dvory už bola 
vyhlásená, takže po obdržaní stavebného 
povolenia sa do nej zapojíme. Záverom vám 
chcem všetkým popriať veľa pevného zdra-
via a s prichádzajúcimi jarnými mesiacmi i 
veľa energie do vašich životov.

Ing. Slavomír Hačko
starosta obce Mojzesovo
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Vianočný večierok

Starí páni ukončili rok 2023 veľkolepo

Tretiaci z našej základnej školy spoznávali obecný úrad

Ku koncu roka a k vianočným sviatkom neodmysliteľ-
ne patria zamestnanecké vianočné večierky. Táto uda-
losť v našej obci dlhé roky chýbala, preto sme to chceli 
zmeniť. Starosta pre svojich zamestnancov pár dní 
pred Vianocami zorganizoval vianočný večierok. Po-
zvaní boli všetci zamestnanci obecného úradu, mater-
skej školy, školskej jedálne, poslanci obecného zastupi-
teľstva, pán kontrolór a riaditeľ ZŠ Mojzesovo-Černík. 
Atmosféra bola príjemná, pán starosta v krátkom 
príhovore všetkým poďakoval za ich prácu a zaželal 
krásne prežitie vianočných sviatkov. Tento večer nám 
všetkým ponúkol príležitosť na to, aby sme sa vymanili 
z monotónnych pracovných dní a porozprávali sa so 
spolupracovníkmi na inej ako pracovnej pôde.

Občianske združenie s názvom Old 
boys Mojzesovo je partia „starých pá-
nov“, ktorí sa aj napriek svojmu veku 
pravidelne stretávajú, aby si zahrali 
spolu futbal. Dňa 29. decembra sa však 
stretli nielen kvôli futbalu, ale pripravili 
pre seba, svojich rodinných príslušní-
kov a svojich fanúšikov aj skvelé ukon-
čenie roka 2023. Pozvaný bol aj pán 
starosta. V úvode privítal všetkých pán 
Miroslav Vašek, v krátkosti zhodnotil 
uplynulý rok a pozval všetkých prítom-
ných nielen k zdvihnutiu čaše, skvelému 
jedlu, ale aj k výbornej zábave. Nálada 
bola skvelá, veď sa spolu stretla takmer 
stovka ľudí.

Dňa 25. januára bola na obecnom úrade vzácna návšteva. Starosta obce privítal priamo vo svojej kancelárii žiakov 3.A a 3.B triedy 
s triednymi pani učiteľkami Gabrielou Slovákovou a Zuzanou Blaškovou z našej Základnej školy Mojzesovo-Černík. Tretiaci v rámci 
vyučovacieho predmetu Vlastiveda spoznávali obec a ako funguje obecný úrad. Priniesli nám svoje projekty o obci a potom už spustili 

paľbu otázok na pána starostu. Otázok 
bolo veľa, ale asi najzaujímavejšia bola 
„Aká vec je v obci najvzácnejšia?“, na čo 
sa pán starosta chvíľu zamyslel a odpove-
dal, že v obci je najvzácnejšia a najstaršia 
budova Kostol sv. Ondreja, ale ešte vzác-
nejší sú ľudia, ktorí na obecnom úrade 
pracujú, pretože bez nich by bežný chod 
obce nefungoval. Keďže toto stretnutie 
bolo plánované, nenechali sme ani my 
nič na náhodu a pre deti Katka Uhríková 
pripravila poučný kvíz. Za odmenu deti 
získali knižky, ktoré ich veľmi potešili. 
Pán starosta im tiež daroval magnetky 
a perá. Toto dopoludnie sa páčilo nielen 
deťom, ale aj nám.
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Obecná zabíjačka bola na jedničku !

Plesalo sa na školskej pôde...

Tradičná domáca za-
bíjačka sa postupne 
už z našich domác-
ností vytráca, preto 
naša obec každým 
rokom organizuje 
„Mojzesovskú obecnú 
zabíjačku“. Táto akcia 
bola naplánovaná na 
poslednú sobotu pred 
začatím pôstu. Aby sa 
však toľko ľudí mohlo 
cez víkend hostiť, s 
prípravami sa začalo 
už v týždni. Hlavným 
majstrom bol Bra-
nislav Zlatinský, kto-
rému pomáhal aj Juraj 
Kozár spolu s ďalšími 
dobrovoľníkmi, za čo 
im Obec Mojzesovo 
aj touto cestou ďa-
kuje. Okrem financií 
tomu venovali aj svoj 

vzácny čas a energiu, čo je dnes veľmi zriedkavé. Pochúťok bolo veľ-
mi veľa, okrem klasických dobrôt, ako sú žobrácka kaša, nechýbali ani 
také špeciality ako držkový guláš, oškvarková pomazánka, tlačenka, 
huspenina, paprikový lalok, oškvarky a nemohla chýbať ani vychýrená 
kapustnica od poľovníkov. Všetky tieto fajnoty mohli ľudia ochutnať 

už v sobotu počas dopoludnia. 
Oficiálna časť spolu s cimbalovou 
hudbou Podjavorská muzika za-
čínala poobede o štvrtej. Tu boli v 
ponuke už aj klobása, jaternice či 
pečené mäso. Keďže sa kultúrny 
dom minulý rok zväčšil, mali sme 
možnosť pripraviť pre všetkých 
zúčastnených miesto na sedenie, 
čomu sme sa veľmi tešili, keďže 
po minulé roky to nebolo kapa-
citne možné. Spestrením bola sú-
ťaž o „Fašiangovú cukrárku“, do 
ktorej sa tento rok zapojilo až 15 
gazdiniek: Buranská Eva, Buranská Helena, Jurčagová Veronika, Jur-
činová Nikoleta, Komáromyová Helena, Komáromyová Jarmila, Me-
sárošová Danka, Opátová Romana, Slováková Vlasta, Šimonová Kata-
rína, Teplanová Mária, Turzová Elenka, Uhríková Katarína, Vaneková 
Vierka, Vaškovičová Kristína. Aj keď sa súťažilo o 50-eurové poukážky, 
myslím, že tieto dámy nám napiekli s láskou a radosťou, pretože to v 
tých koláčoch bolo cítiť. A pri sladkých penových srdiečkach od Zuzky 
Vančíkovej (ktorá nám prispela nesúťažne) to aj vidieť. Nič nie je sa-
mozrejmé, preto sme ich snahu tiež ocenili poďakovaním za prestre-
tým stolom. Vo večerných hodinách prebehlo aj žrebovanie tomboly, 
kde si z ponuky mohli vybrať nielen gazdinky, domáci kutilovia, ale aj 
ľudia, ktorí milujú relax. Za pekný fašiangový deň patrí poďakovanie 
všetkým usporiadateľom, sponzorom, ako aj účastníkom a už teraz sa 
tešíme na jubilejný 10. ročník Obecnej zabíjačky.

Všetky tri sestry sa zapojili do 
súťaže Fašiangovej cukrárky

Pracovalo sa už aj v piatok Výroba jaterníc

Združenie rodičov pri Základnej škole Mojzesovo-Černík každoročne usporadúva Rodičovský ples na pôde školy. Ani 
tento rok tomu nebolo inak a v sobotu 3. 2. 2024 sa veselilo v telocvični našej základnej školy. Takmer 140 ľudí sa zabávalo 
pri dobrej hudbe DJ Ernesta a nechýbala ani atraktívna tombola. Tí, čo si chceli odniesť domov pamiatku, mali možnosť 
odfotiť sa vo fotobúdke aj s rekvizitami, kde vznikli zaujímavé a veselé fotografie. Tento ples je veľmi obľúbený aj vďaka 
tomu, že z roka na rok naberá na vysokej úrovni.
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Bude baterkáreň v Šuranoch výhrou, alebo 
prichádzame o ďalšie kusisko úrodnej zeme?

Baterkáreň v Šuranoch – na jednej stra-
ne očakávaná investícia v okrese Nové 
Zámky, ktorá prináša zamestnanosť, ale na 
druhej strane odoberie zamestnanosť poľ-
nohospodárom. A nielen to. 65 hektárov 
úrodnej zeme padne ako daň tomuto 
projektu. Drahocennú pôdu, ktorú si 
všade vo svete štáty chránia, na Sloven-
sku stále viac likvidujeme a zastavujeme 
kontajnermi, železami, plastovými kon-
štrukciami a ďalším zariadením výrob-
ných hál...! Stále viac sa uberáme o se-
bestačnosť s potravinami a sme odkázaní 

na dovoz cudzích. Tlieskame, že budeme 
mať ďalšiu fabriku, ale zamysleli sa kompetentní – za akú cenu? Už 
len ten abnormálny počet automobiliek, ktorý sa na úrodnom južnom 
Slovensku postavil za uplynulých tridsať rokov a zlikvidoval mnohé 
poľnohospodárske podniky, a tým aj zamestnanosť v nich, stojí za za-
myslenie. A to nehovoríme len o pôde. To sú aj ďalšie prírodné zdroje, 
ktoré si míňame, znehodnocujeme. Západné krajiny si chránia životné 
prostredie a, bohužiaľ, krajiny bývalého východného bloku považujú 
asi za menejcenné oblasti, kde môžu vyvážať svoj neporiadok, odpad, 
veď o tom aj svedčí fakt, že 9 krajín Európskej únie vyváža odpady k 
nám na Slovensko. Vedeli ste to? A je zaujímavé, že ani veľkí ochranco-
via životného prostredia z rôznych mimovládok na čele s našou prezi-
dentkou proti týmto praktikám neprotestujú. Kedysi mi jeden odbor-
ník zo strojárskej oblasti povedal: „Vieš, aké obrovské množstvo vody 
sa spotrebuje na výrobu jedného vozidla? Nechci to radšej vedieť, ako 
si míňame pitnú vodu, ktorá bude o pár rokov jednou z najdrahších 
darov prírody.“ Skúsme sa naozaj zamyslieť, kým nie je neskoro.  Pitná 
voda bude skutočne o pár rokov nesmierne drahou prírodnou surovi-
nou. Štáty na celom svete si ju nanajvýš chránia ako oko v hlave. Mali 
by to začať zvažovať oveľa zodpovednejšie aj naši politici. Slovensko 
totiž slúži ako výrobná hala pre mnohé krajiny Európskej únie, ale aj 
sveta. Míňame si svoje prírodné zdroje, vodu, znehodnocujeme prí-
rodné prostredie, ovzdušie, nezmyselnými zástavbami úrodnej pôdy, 
ale aj lesov a neustále uberáme priestor pre zvieratá. A v neposlednom 
rade, platy sa ani zďaleka nedajú porovnať s tými západnými, keď už 
tak mnohí investori zo zahraničia argumentujú práve tým, že nám vy-
tvárajú pracovné podmienky. Stále som osobne presvedčená o tom, že 
naši ľudia sú tvrdo vykorisťovaní na svojich pracoviskách na Sloven-
sku, pretože za taký plat, aký dostávajú Slováci od zahraničných firiem, 
by pracovník v západných krajinách ani nevstal do roboty k takémuto 
majiteľovi. Európska únia tvrdila a tvrdí, že je za rovnosť krajín v nej 
združených. Dovolím si skromne poznamenať, je to ilúzia alebo nena-
plnený sen, alebo „odrb“ storočia? Rovnaké platy v EÚ majú totiž iba 
europoslanci. A s tými sa bežný občan zrovnávať nemôže.  Baterkáreň 
by mal v Šuranoch stavať čínsky investor za asistencie mesta Šurany, 
resp. aj štátnych dotácií. Mnohí triezvo uvažujúci občania sa však stále 
pýtajú, kto a prečo dovolil takúto likvidáciu 65 hektárov úrodnej pôdy 
na južnom Slovensku? Najmä poľnohospodári sa pýtajú, čo budú ľudia 
jesť o pár rokov, ak si všetko takto zastaváme? Nedala sa baterkáreň po-
sunúť do oblasti Slovenska, kde tak neutrpia poľnohospodári? A ozaj, 
zaujíma niekoho, prečo investor z Číny neuspel so svojím projektom v 
Maďarsku ani v Česku? Úrodná pôda, pitná voda, čistý vzduch sa stá-

vajú stále drahšími darmi prírody a my na Slovensku si z týchto darov 
necháme ukrajovať nenásytnými developermi, cudzími investormi, 
ktorým ide iba o jediné – o zisk. Vyrobiť tovar čo najlacnejšie a vôbec 
im nezáleží na tom, či utrpí krajina, či sa zdevastuje zdravie ľudí. 

A aké sú názory občanov zo Šurian? 

• Kde má stáť tá super firma na výrobu autobatérií? Kto rozhodol 
o nás bez nás o tom humuse, čo to bude spôsobovať so životným 
prostredím?

• Bude robota pre cudzincov, vážení, je tvrdý kapitalizmus, pracovať 
bude ten, komu bude stačiť nízka mzda. A že konkurencia. Veľkú 
figu.

• Hnus. Nárast znečistenia, rakoviny a kriminality. Stovky cudzincov. 
Úplne super a ďalšia orná pôda znehodnotená - nevadí, budú nové 
elektromobily.?!

• Nielenže orná pôda, zhorší sa kvalita ovzdušia, a čo voda? A 
samozrejme kamióny.

• Úžasná správa pre všetkých obyvateľov Šurian a okolia. Verím, že 
pán primátor ako predstaviteľ enviromentu sa postará aj o vplyvy 
na životné prostredie a už aj tak dosť kontaminované spodné vody v 
okolí výrobných spoločností v Šuranoch.

• Skús sa trošku zamyslieť, prečo sem idú? Žeby lacná pracovná sila? 
A aj prečo radšej do tej NR, BA ľudia idú, veď tie firmy majú celé 
roky inzerát, že prijímajú. A čo myslíš, aké platy dajú? Veď všetci by 
tam utekali. Firmy sú dohodnuté s platmi, aby im ľudia neutekali z 
jednej do druhej.

• Vlastníkov sa nikto nepýta, či súhlasíme, jednoducho nám 
zaplombovali pôdu /tú najúrodnejšiu/ a potom že vlastníctvo je 
sväté. Pre koho?

• Vôbec sa netešíme, práca pre zahraničných, platy ako na Slovensku, 
budeme po rokoch, ak automobilky odídu zo Slovenska, druhý 
Detroit? Sýty občan, spokojný občan! Ale veď budeme dovážať 
pesticídovú pšenicu z Ukrajiny, poľské skazené kurence atď. 
Zničíme si to najvzácnejšie, čo máme, pôdu, vodu, ovzdušie! 
Ďakujeme, pán primátor!

A ešte názor Regionálnej poľnohospodárskej a potravinárskej 
komory Nové Zámky, ktorá na sociálnej sieti napísala: „Treba však 
myslieť aj na to, že na tejto poľnohospodárskej pôde sa dorábajú 
potraviny pre všetkých obyvateľov. Je to nenahraditeľný dar spolu s 
vodou, ktoré v našom kraji máme. Bohužiaľ, výstavbou fabrík o túto 
nádhernú a úrodnú pôdu prichádzame! A preto treba byť opatrní 
pri zaberaní novej ornej pôdy chemickými továrňami. Bez kvalitnej 
a úrodnej pôdy a zdravej vody je naša budúcnosť ohrozená! Preto už 
dnes myslime na to, ako budú žiť naše deti.“

spracovala: Mgr. Alena Jaššová, šéfredaktorka
tel.: 0903 516 499

názory občanov / facebook, sociálne siete
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Obec Dolný Ohaj
dovoľte mi na úvod vás všetkých čo najsrdečnej-
šie pozdraviť a popriať vám hlavne veľa zdravia v 
roku 2024. Držíte v ruke prvé tohtoročné vyda-
nie a od posledného jesenného vydania časopisu 
to ubehlo neuveriteľne rýchlo. Máme za sebou 
veľmi ťažký a náročný rok, a to nielen po strán-
ke ekonomickej, ale aj po pracovnej. Na jednej 
strane to bolo z hľadiska úspešnosti podaných 
projektov veľmi dobré, veď sme získali dotácie až 
na štyri projekty, na druhej strane však veľmi ná-
ročné. Najrozsiahlejší projekt bol určite projekt 
prestavby zdravotného strediska, ale jedným dy-
chom treba dodať, že z hľadiska implementácie 
veľmi komplikovaný. Nárast cien materiálov, to-
varov, ako aj korekcie na verejné obstarávanie zo 
strany riadiaceho orgánu a tiež byrokracia nám 
dali veľmi zabrať. Úspešní sme boli aj pri čerpa-
ní dotácie z MŽP SR na vybavenie techniky na 
zberný dvor. Veď nový traktor sa v obci už naozaj 

zišiel. Tretím projektom bola voľná wi-fi zóna na 
verejných priestranstvách a štvrtým prestavba 
kúpeľní na bezbariérové v Dome seniorov. 
Je to iba chvíľa, čo sme prežívali adventný čas a 
tešili sa na príchod najkrajších sviatkov v roku – 
Vianoc, a už máme za sebou aj sviatok nového 
roka a s ním Trojkráľový stolnotenisový turnaj, 
počas fašiangov zasa posedenie pri zabíjačko-
vých špecialitách, dobrom ohajskom vínku za 
doprovodu hudby a piesní v podaní SZUŠ Jozefa 
Dömeho a teraz tu máme pôstne obdobie. Do 
príchodu veľkonočných sviatkov ešte privítame 
detičky narodené v minulom roku, a to 10. marca 
v sobášnej sále obecného úradu. Iba pre zaujíma-
vosť – vlani sa nám narodilo 10 detí, a to samé 
dievčatká. Takže ako sa hovorí, vojna by nemala 
byť. Stíšme sa v tomto pôstnom období a s po-
korou sa pripravme na slávenie veľkonočných 
sviatkov. Nielen telo, ale hlavne duša potrebuje 
v tejto dobe očistu a relax. Prajem vám všetkým 
ešte raz pevné zdravie a spokojnosť v kruhu va-
šich najbližších.

S úctou starosta obce Dolný Ohaj Ivan Solár

Milí čitatelia,

Mikulášska kvapka krvi

Dolnoohajské vianočné trhy

Mikulášska kvapka krvi, ktorú už tradične organizuje Miestny spolok Slovenského červeného kríža v Dolnom Ohaji, pripadla 
symbolicky na sviatok sv. Mikuláša. 6. decembra tak v pojazdnej hematologicko-transfúznej jednotke darovali krv títo občania: Ivan 
Solár, Roman Krnáč, Miloš Feherváry, Matej Melišek, Zuzana Szőcsová, Miroslav Bartovič, Roman Gatyáš, Emília Poláková, Marián 

Bajus a Jozef Bakoš. Ďakujeme im za tento humánny čin, ktorým nám všetkým ukázali, že každá kvapka krvi môže mať veľký 
význam pre niekoho, kto ju potrebuje.

Vianočné pásmo plné kolied a tanca od detí zo základnej a ma-
terskej školy, bohatý sorti-
ment vianočných ozdôb a 
výrobkov a voňavý punč 
– takéto boli v poradí už 
12. Dolnoohajské vianoč-
né trhy. Celé podujatie sa 
nieslo v príjemnom via-
nočnom duchu. Súčasťou 
programu bolo aj slávnost-
né odovzdávanie Janského 
plakety za darovanie krvi.
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Na Trojkráľovom stolnotenisovom turnaji 
si zmeralo sily množstvo hráčov

Členovia  ZO Jednoty dôchodcov Slovenska zorganizovali 
v predposledný deň roku 2023 Silvestrovskú zábavu

V januári sa v priestoroch kultúrneho domu 
uskutočnil tradičný Rodičovský ples

Trojkráľový stolnotenisový turnaj je v Dolnom Ohaji tradičným 
športovým podujatím, ktoré sa koná vždy na začiatku nového 
roka. Aj tentoraz sa v priestoroch obecnej telocvične zišlo 5. januára 
množstvo nadšených hráčov v rôznych kategóriách – mladší 
žiaci, starší žiaci, juniori, seniori, ženy, registrovaní hráči, aby 
sa predviedli vo svojich stolnotenisových zručnostiach. Orga-
nizátorom turnaja bola obec Dolný Ohaj v spolupráci so ZŠ s MŠ 

Juraja Holčeka, ktorí zabezpečili hladký priebeh turnaja a vy-
tvorili tak ideálne prostredie pre prezentáciu talentov mladých, 
ale aj skúsených hráčov. Tí najlepší získali pekné vecné ceny – 
vybavenie na stolný tenis, aby sa mohli v tomto športe i naďalej 
zdokonaľovať. Poďakovanie preto patrí nielen organizátorom, 
ale aj všetkým hráčom, ktorí sa podpísali pod ďalší úspešný roč-
ník Trojkráľového stolnotenisového  turnaja.
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Dolnoohajské fašiangové posedenie 
vytvorilo v obci nezabudnuteľnú atmosféru

Originálne masky zažiarili na karnevale v Dolnom Ohaji

Prvú februárovú sobotu sa v našej obci konalo Dolnoohajské fašian-
gové posedenie, na ktorom si všetci návštevníci mohli pochutiť nielen 
na lahodných zabíjačkových špecialitách, dobrom vínku či sladkých 
šiškách, ale užiť si aj príjemné chvíle so svojimi priateľmi. „Chcem vy-
jadriť veľkú vďaku členom výboru Základnej organizácie Jednoty dô-
chodcov Slovenska za to, že pripravili a upiekli dobroty pre všetkých 
návštevníkov, patrí im veľká srdečná vďaka,“ povedal starosta obce 

Ivan Solár. Výbornú atmosféru naplnenú dobrou náladou a príjemný-
mi rozhovormi doplnila skvelá hudba od talentovaných hudobníkov 
zo SZUŠ Jozefa Dömeho. Aj takýmto spôsobom sa obec snaží o návrat 
tradičných zvykov a podujatia ako Dolnoohajské fašiangové posedenie 
sú dôležitým krokom k tomu, aby sme spoločne zachovali našu bohatú 
kultúru a tradície.

Kultúrny dom ožil 21. januára množstvom farebných masiek. Deti si 
na svojich kostýmoch dali skutočne záležať, pretože tento rok sa na 
karnevale objavili rôzne postavy od klasických superhrdinov a prin-
cezien až po rozprávkové bytosti a dobrodružné postavy. Organizátori 
– Základná škola s materskou školou Juraja Holčeka v Dolnom Ohaji v 

spolupráci s obcou Dolný Ohaj a Rodičovským združením – sa posta-
rali o skvelú zábavu a deti sa mohli vyšantiť na tanečnom parkete, pri-
pravené predviesť svoje originálne masky. Aj rodičia a príbuzní mohli 
obdivovať šikovné kostýmy svojich malých umelcov a zažiť spoločne 
strávený čas v priateľskej atmosfére. 
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Sú ľudské lieky na bolesť vhodné a bezpečné pre našich psíkov a mačky?
Bolesť je veľmi nepríjemný pocit a zároveň nepohodlný emo-
cionálny stav, ktorý vo svojom živote nechce nikto zažívať. 
Občas sa jej však nevyhneme a v mnohých prípadoch si vy-
žiada aj odbornú lekársku starostlivosť. Pri zvieratách sa 
však tento stav vyskytuje až v 95 % prípadov. Ľudia sa často 
uchyľujú k voľnopredajným liekom proti bolesti, aby si po-
mohli pri rozličných bolestiach, či už ide o bolesti chrbta, hla-
vy alebo zubov... Nemusia tak hneď uvažovať nad návštevou 
lekára. Nie všetci majitelia domácich zvierat si však uvedo-
mujú, že lieky určené pre ľudí nie sú vhodné pre ich chlpatých 
miláčikov. Ani polovica Paralenu nie je správnou voľbou. 
Preto sme sa s touto problematikou obrátili na veterinárku 
MVDr. Petru Michalíčkovú. Ako to vlastne s ľudskými liekmi 
u zvierat je? Môžeme dať nášmu psovi takéto druhy liekov? 

Odpovedá MVDr. Petra Michalíčková: „Veľa ľudí si myslí, že ak 
ich pes má bolesti, môžu im podať paracetamol alebo ibupro-
fen. Opak je však pravdou. Paracetamol má tenkú hranicu me-
dzi tým, keď mu pomôžu, alebo ho otrávia. Preto by naozaj 
nemali siahať po týchto liekoch. Paralen je okrem toho toxický 
pre mačky. V žiadnom prípade sa nesmie im ho podať. Mačky 
nevedia paracetamol v tele rozložiť. V tele mačky znemožňuje 
červeným krvinkám viazať kyslík. Dochádza k postupnému 

zlyhaniu orgá-
nov, kóme a na-
koniec k úhynu. 
Podobné prízna-
ky sa prejavujú aj 
u psov. Ibuprofen 
je vysoko toxický 
pre oboch – psov 
aj mačky. Spô-
sobuje hnačku, 
zvracanie, nechu-
tenstvo, apatiu, kómu a úhyn zvieraťa. Rovnako je na tom aj 
aspirín. V domácom prostredí môžete pri bolesti použiť CBD 
olej, je prírodný a má protizápalové účinky, taktiež veľmi po-
máhajú studené alebo hrejivé obklady. Veľmi dobrá z prírod-
ných vecí je Boswelia, ktorá má protizápalové, protireuma-
tické účinky. Taktiež zmierňuje bolesť. Ak sa jedná o hnačku 
u psíka alebo mačky, ako prvú pomoc môžete použiť čierne 
uhlie alebo smectu. Pri ranách môžete použiť ľudské dezin-
fekčné prostriedky, z nich hlavne Betadine, Ajatin, ale aj Aloe 
vera je veľmi dobré. Samozrejme, netreba odkladať návštevu 
veterinára.“

Divadelné centrum prináša vtipnú a úprimnú autorskú inscenáciu o rôznych prístupoch k
rodičovstvu  a výchove  detí v podaní výborného  hereckého  obsadenia: herečka  a stand - up  

DOKONALÉ DIEŤA - Divadelná komédia  18.2.2024 Nedeľa

Michel je úspešný, šarmantný a sexi.
A samozrejme, vždy o krok pred
ostatnými. To, že už pol roka
podvádza svoju manželku so ženou
svojho najlepšieho priateľa, považuje
za úplne normálnu a prirodzenú vec.
Remeslo poloprávd, milosrdných lží a
"zahmlievania" na všetky strany,
ovláda priam majstrovsky. Je to totiž
jeho povinnosť. Nemôže predsa
pravdou ubližovať  ľuďom, na ktorých

QUEENSHOW je hudobno-divadelná
koncertatívna šou pozostávajúca z
najväčších hitov skupiny Queen.  Na
svojich vystúpeniach používa rovnaké
alebo dobové nástroje, ako používala
na koncertoch skupina Queen.
Poslucháčovi podáva čo najvernejšie
živé koncertné zvukové a vizuálne
prevedenie. Zážitok z koncertu bude
určite zaručený.

QUEEN
             SHOW  

LIVE
MUSIC

NEPREMEŠKAJTE

PRAVDA - Komédia  20.3.2024  Streda

QUEENSHOW - Koncert  20.4.2024   Sobota

komička, ktorú určite poznáte Lujza
Garajová Schrameková, členovia SKD
Martin: Alena Pajtinková a Daniel
Žulčák a herec DJP Trnava: Michal
Jánoš. Obsahuje sériu mimoriadne
trefných skečov o súčasnom
rodičovstve a výchove detí v réžii
Jána Luterána s hudbou Martina
Geišberga. Humorným spôsobom
ponúka príležitosť nachvíľu vnímať
všetky naše nedokonalosti a starosti
ako jeden veľký fór.

mu záleží. Herecké obsadenie komédie je tiež perfektné, možete sa tešiť na hercov Marek
Majeský, Peter Sklár, Soňa Norisová a Helena Krajčiová.

Veterinárna ambulancia: Komenského 34, Šurany
E-mail: veterinasurany@gmail.com  Tel.: 0908 326 271
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Úľany nad Žitavou
Vážení občania,
v tomto roku verejnosťou rezonujú dve významné spoločenské udalosti, a to sú prezi-
dentské voľby a voľby do európskeho parlamentu. Obe udalosti významným spôsobom 
ovplyvnia Slovensko na pomerne dlhú dobu. Verím, že zo všetkých kandidátov vybe-
rieme tú najlepšiu budúcnosť. No nielen na celoslovenskej úrovni budú v tomto roku 
významné míľniky – naša obec oslávi 740. výročie prvej písomnej zmienky. Spolu toto 
výročie oslovíme koncom leta veľkými obecnými slávnosťami. Okrem tejto významnej 
akcie si obec spolu s poslancami pripravili pre vás v prvej polovici roka množstvo tra-
dičných akcií, ako sú Veľkonočné trhy (9. 3.), stavanie Mája, Beh oslobodenia a Fedý-
mešský kotlík (15. 6.).  
Na záver mi dovoľte popriať vám veľa zdravia, šťastia a úspechov a verím, že spoločne 
zviditeľníme oslavami našu obec pre mnohých turistov, ktorí prídu do nášho regiónu.    

Ing. Rudolf Frýželka, starosta obce

Opäť sme urobili radosť našim najstarším 
občanom Mikulášskym potešením

V decembri opäť zamestnanci 
Obecného úradu v Úľanoch nad 

Žitavou rozdali našim najstarším 
občanom desiatky balíčkov Miku-

lášskeho potešenia. Veľké poďa-
kovanie patrí všetkým občanom 

a Starým pánom z 1. FC, ktorí 
znovu prispeli, podporili túto 

krásnu myšlienku a urobili radosť 
našim seniorom (na fotografiách 

sú niektorí z nich).
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Charitatívnym koncertom pomohli ľuďom v núdzi

Aj tentoraz sa deti v našej farnosti zapojili 
do Dobrej noviny so svojím koledníckym 

programom, aby pomohli deťom 
v Južnom Sudáne. 

Na sviatok sv. Štefana sa v našom farskom kostole uskutočnil Charita-
tívny koncert, ktorý bol spojený s materiálnou zbierkou pre sociálne 
slabšie rodiny. V programe vystúpili deti z úľanskej materskej školy, 
žiaci základnej školy, členovia FSS Úľančanka a Detský a mládežnícky 
folklórny súbor Matičiarik z Nových Zámkov. Prvotná myšlienka zor-
ganizovať takýto koncert skrsla u hlavného organizátora a člena Úľan-
čanky Antona Zrebného. Ako sám prezradil, hlavným zámerom chari-
tatívneho koncertu bolo poskytnúť pomoc tým, ktorí sa nachádzajú v 
ťažkej životnej situácii. Najviac ho však prekvapila ochota oslovených 
ľudí pomôcť, a to bez nároku na honorár. „Cieľom koncertu bolo po-
môcť a to sa nám, myslím, podarilo. Časť zbierky putovala do centra, 
ktoré zastrešuje odbor sociálnych služieb v Nových Zámkoch a pomá-

ha najmä rodinám s deťmi, ale aj mladým či starším občanom,“ pribli-
žuje iniciátor tohto podujatia. Významným spolupracovníkom v tejto 
iniciatíve bolo aj Občianske Združenie Kompas, ktoré sa zasa zame-
riava na pomoc ľuďom bez domova. Práve sem smerovala druhá časť 
zbierky. Spoločným úsilím sa tak podarilo cielene a efektívne pomôcť 
tým, ktorí to najviac potrebovali. Podujatie okrem iného podporila aj 
Obec Úľany nad Žitavou. „Som rád, že pri organizácii tejto akcie nám 
každý vyšiel v ústrety, navyše sa ku mne dostali veľmi pozitívne reak-
cie, takže ktovie, možno sa tento koncert stane takou milou vianočnou 
tradíciou,“ dodáva na záver Anton Zrebný. Veľké poďakovanie preto 
patrí všetkým, ktorí prispeli nielen potrebnými vecami, ale aj svojou 
účasťou na koncerte.

Oslava životného 
jubilea

V januári tohto roka oslávil náš občan 
pán Ferdinand Vitek krásne životné 
jubileum 85 rokov. Jubilantovi prišiel 

osobne zagratulovať starosta obce 
Ing. Rudolf Frýželka s pracovníčkou 
obecného úradu, pričom mu zaželali 
veľa ďalších krásne prežitých rokov v 

zdraví, šťastí a spokojnosti.
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Čo sa skrýva za Úľanským adventným svetielkom?

„24 adventných svetielok každý deň na 
inom mieste v Úľanoch nad Žitavou. Mapa 
a indícia pre deti na každý deň. Pečiatka do 
adventnej kartičky a  malé občerstvenie za 
odmenu.“ Takto prezentovali novú adventnú 
aktivitu na sociálnej sieti dve aktívne mamič-
ky na materskej dovolenke Majka Heczková 
a Evka Čviriková, ktoré sa rozhodli poňať ad-
ventný čas trochu netradičným, no o to zau-
jímavejším spôsobom. Akcia dostala tajom-
ný názov – Úľanské adventné svetielko. O čo 
v ňom vlastne išlo a ako celý projekt vznikol? 
„Myšlienka Úľanského adventného svetielka 
vznikla pre radosť našich detí, pre utuženie 
vzťahov a vytvorenie komunity,“ približuje 
Majka Heczková. S prvotným nápadom za 
ňou prišla Evka, ktorá vzhliadla adventnú 
aktivitu hľadania svetielka pre rodiny s deť-
mi na internete. „Po pár dňoch mi už volala, 
či do toho spolu ideme. Trávime totiž s deť-
mi veľa času vonku a milujeme outdoorové 
aktivity za každého počasia. Sme mamky na 
materskej, ktoré nechávajú deti chodiť v gu-
mákoch po mlákach, bosé v lete na dvore a 
s batohom po lese. Ktoré sa snažia nekŕmiť 
deti sladkosťami, ale bohatými zážitkami. Aj 
preto do adventných kalendárov tento rok 
dostávali deti mapu s indíciou.“ Na začiatku 
však bolo potrebné vymyslieť plán, ako to 
zrealizovať čo najprecíznejšie. Zahŕňalo to 
množstvo hodín práce a komunikácie. Mu-
seli vymyslieť, ako to bude celé vyzerať, ako 
budú posúvať informácie verejnosti, spísať 
presné pravidlá, osloviť hosťujúce rodiny, 
spraviť propagáciu, mať záložné plány na si-
tuácie: „Čo ak...“. A  tiež pripraviť balík vecí 
– svetielko ako lampášik, adventné kartičky 
na zbieranie pečiatok, osvetlenie, razítka, re-
produktor, stan v prípade daždivého počasia. 
Deti, ktoré sa tejto aktivity zúčastnili, dostali 
navyše na pamiatku šálky s logom adventné-
ho svetielka, ktoré vytvoril a daroval Matúš 
Čvirik. „Išli sme do toho s malou nádejou, 
či to bude mať úspech, či zoženieme dosta-
tok „spriaznených duší“ na zrealizovanie. 
Po prvom dni, keď sme svetielko odštarto-

vali, však naša práca neskončila. Bolo to o 
každodennom manažovaní, vytváraní mapy, 
indícií v rýmoch, zverejňovaní...“ menuje 
Evka Čviriková činnosti, ktoré museli počas 
trvania aktivity riešiť každý deň. No stálo to 
za to. Deti spoločne s  rodičmi hľadali sve-
tielko presne od 1. do 24. decembra, a to za 
každého počasia, s očakávaním a nadšením, 

čo ich v  ten-ktorý deň čaká. Lúštili indície, 
sledovali mapku, aby sa potom mohli vydať 
za dobrodružstvom, nájsť svetielko, získať 
pečiatku a zažiť pekné chvíle so svojimi ka-
marátmi aj mimo školy či škôlky. Zavŕšenie 
tejto adventnej aktivity bolo nielen nájdenie 
24. svetielka, ale aj prinesenie si betlehem-
ského svetla domov priamo z Betlehemskej 
cesty ako symbol po-
koja, nádeje a lásky. 
Deti si navyše odniesli 
aj „darček pre Ježiška“ 
s príbehom o čare a 
podstate Vianoc. „Je 
nám cťou, že sa za-
pojilo toľko ľudí do 
hľadania adventného 
svetielka. Ďakujeme 
najviac našim man-
želom za podporu a 
pomoc, všetkým hos-
ťujúcim rodinám, pani 
učiteľkám zo škôlky, 
pani riaditeľke, pánovi 

farárovi, pánovi starostovi, Dušanovi Juhá-
sovi a všetkým, ktorí pomáhali a zúčastňo-
vali sa tejto krásnej akcie,“ dodávajú Majka 
a Evka na záver. A čo hovoria na túto novú 
aktivitu samotní účastníci? 
Lenka: „Adventné svetielko bolo jedna z naj-
krajších vianočných akcií, akú som kedy zaži-
la. No ešte krajšia na tom bola tá myšlienka, 
ktorá sa aj splnila, spájať ľudí. Nielen naše 
detičky si to užili, ale veru aj my dospeláci. 
S niektorými rodičmi, s ktorými sme sa pred 
adventným svetielkom len stroho pozdravili, 
sa stali priatelia. Úžasné na tom bolo to, že za 
každého počasia sme sa vedeli stretnúť. Dlhé 
zimné večery sa nám zmenili na každodennú 
prechádzku a príjemne strávený čas s príjem-
nými ľuďmi. Ďakujem organizátorom za túto 
krásnu akciu.“ 
Mária: „Táto akcia sa nám mimoriadne páči-
la, keďže nie sme rodení Úľančania, pomohla 
nám spoznať viac miestnych rodiniek a nad-
viazať tak nové kontakty. Takisto deti sa me-
dzi sebou spoznali a vytvorili nove priateľstvá, 
čo je skvelé. Asi len jediné, čo trošku „kazilo” 
prekrásny zámer a realizáciu, bola decembro-
vá chorobnosť, čiže veľa rodín sa nemohlo zú-
častňovať naplno, čo je trošku škoda, ale s tým 
sa nedá nič robiť, taká je zima. Hosťovanie u 
nás doma sme si patrične užili. Celkovo bola 
táto akcia výborne zvládnutá, na to, že sa jed-
nalo o prvý (všetci dúfame, že nie posledný) 
ročník a myslím, že tak ako ostatní organizá-
torkám ďakujeme.“ 
Úľanské adventné svetielko tak nebolo len o 
hľadaní svetielok, ale o ceste za vianočnou 
radosťou a  spoločne strávenými chvíľami 
v milej spoločnosti. Veríme, že táto nová ak-
tivita sa v našej obci zachová a stretneme sa 
na nej všetci aj tento rok. 

Organizátorky Evka a Majka
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Účastníkov 
na Záhradkárskom 
plese roztancovala 

už tradične skupina 
Duo Fun

Výťažok z Oldies zábavy pôjde na 
podporu školských aktivít

Fašiangy sú obdobím zábav, plesov a karnevalov a inak tomu nebolo ani tento rok. Jednu 
takúto akciu sa rozhodla zorganizovať aj škola, a tak sa 20. januára uskutočnila Oldies 
zábava, ktorá sa stala príjemným spoločenským podujatím pre rodičov, zamestnancov 
a priateľov školy. „Touto cestou sa chceme poďakovať všetkým našim sponzorom, 
ktorí venovali rôzne zaujímavé ceny do tomboly,“ povedala riaditeľka školy Mgr. 
Oksana Ostrožlíková. „Výťažok z tejto Oldies zábavy bude použitý na dofinancovanie 
koncoročných výletov, lyžiarskeho a plaveckého výcviku, Medzinárodný deň detí či 
iné školské aktivity. Osobitne by sme sa chceli poďakovať pánovi poslancovi Jurajovi 
Vitekovi za sponzorský dar, ktorý venoval žiakom našej školy.“ Organizátori veria, že 
v budúcnosti sa stretnú v rovnako dobrej nálade a takom hojnom počte aj na ďalších 
akciách organizovaných školou.

V januári sa na cintoríne dobudoval pri 
dome smútku nový prístrešok. Obec dúfa, že 
tento prístrešok bude slúžiť svojmu účelu s 
úctou a že poskytne dôstojnejšie podmienky 
pre rozlúčku našich občanov so svojimi 
príbuznými.

Vianočný turnaj v stolnom tenise

Nový prístrešok pri 
dome smútku

Ako každý rok, tak aj teraz pripravili Starí páni z  1. FC Úľany nad Žitavou 
v  spolupráci so ZŠ s  MŠ Úľany nad Žitavou v  priestoroch telocvične 
stolnotenisový turnaj pre všetkých milovníkov tohto športu. Turnaja sa zúčastnilo 
12 športovcov, ktorí boli rozdelení do dvoch skupín. Po odohratí skupinových 
zápasov sa vyprofilovali štvrťfinálové dvojice. Finále ukázalo, kde sa najviac trénuje. 
Otec a syn Pekarovičovci nedali ostatným šancu. Aj vo finále to bol tvrdý zápas 
o každú loptičku. Jozef, aj keď starší, poriadne vyzvŕtal svojho syna Lukáša. Ukázal, 
že športový duch a tréning z futbalových zápasov sa pripísali k jeho udržaniu vo 
forme a výkonnosti. Nakoniec však zvíťazila mladosť a Lukáš rozhodol zápas vo 
svoj prospech. Otec hrdý na svojho syna sa tešil z  jeho víťazstva. Za evidenciu 
a regulárnosť zápasov zodpovedal, ako vždy, Jožko Miko. Zápasy preukázali záujem 
o stolný tenis v obci. Sme radi, že môžeme športom zbližovať občanov našej obce 
a dokazovať, že napriek snahe o víťazstvo ostávame v prvom rade priatelia.

Ing. Vladimír Magula, predseda 1. FC

Foto: Duo Fun
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Obec Branovo
Vážení občania obce Branovo, milí čitatelia!

Je pre mňa cťou a potešením znovu sa na 
vás obrátiť prostredníctvom stránok Žur-
nálu z našich obcí. Spoločne sme svedkami 
rozvoja a pozitívnych zmien, ktoré sa v na-
šej obci udiali v priebehu posledných rokov. 
Od momentu, kedy som prevzala vedenie 
obce, sa snažíme vytvoriť prostredie, kde 
naši občania budú môcť žiť plnohodnotný a 
kvalitný život. Naším spoločným cieľom je, 
aby obec Branovo neostala len na mape, ale 
aby sa stala miestom, kam sa budete môcť 
radi vracať domov a kde sa môžu nové ge-
nerácie rodín usadiť a budovať svoje domo-
vy. Na tomto pracujeme spolu s obecným 

zastupiteľstvom už od roku 2019. S poslancami sme sa preto sústredili 
na viaceré oblasti, ktoré sú kľúčové pre prosperitu našej obce. Jednou z 
nich bola podpora výstavby nových rodinných domov a rekonštrukcie 

starších domov. Som hrdá na to, že v tejto oblasti sme dosiahli vý-
znamné úspechy. Do obce sme prilákali súkromné spoločnosti a in-
vestorov, ktorí prejavili záujem s výstavbou rodinných domov v našej 
obci, kúpili si ornú pôdu a preklasifikovali ju na stavebné pozemky. 
Projekt spoločnosti IBV-INVEST predstavuje skvelý príklad toho, ako 
sa snažíme transformovať našu obec. So 17 novými rodinnými doma-
mi a ďalšími 18 domami postavenými v rámci našej samosprávy sme 
dosiahli významný pokrok. Spolu so spoločnosťou Raj bývania, ktorá 
prispela k výstavbe prístupovej cesty a ďalších piatich rodinných do-
mov, sme vytvorili nové domovy pre našich občanov.
Oceňujem vašu trpezlivosť a dôveru, ktorú ste nám prejavili v priebehu 
tejto cesty, a som presvedčená, že s vašou podporou a spoluprácou bu-
deme pokračovať v ďalšom úspešnom rozvoji našej obce. Máme pred 
sebou ešte veľa výziev a príležitostí, ale verím, že spoločne ich zvládne-
me a budeme môcť ďalej budovať lepšiu budúcnosť pre nás všetkých.

Ing. Andrea Šulíková, starostka obce Branovo

Projekt Raj bývania

Projekt IBV - Branovo

Zóna RD Branovo terajší stav
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Branovská materská škola je pre deti druhým domovom

Fašiangová zabíjačka patrí v Branove medzi tradičné podujatia obce

V malebnej obci Branovo sa nachádza materská škola, ktorá je akoby 
druhým domovom pre 15 malých škôlkarov. Riaditeľka Monika Pin-
térová s láskou hovorí o branovskej škôlke ako o vidieckej materskej 
škole rodinného typu: „Je tu veľmi dobrá atmosféra, deti sa do škôlky 
tešia, chcú sem chodiť, nie je tu počuť plač a často rodičia poobede 
pri ich vyzdvihnutí čakajú, kým sa deti dohrajú. A keďže tu máme iba 
jednu triedu, menšie detičky sa od starších toho častokrát veľa naučia, 
sú veľmi šikovné.“ Pani riaditeľka zdôrazňuje, že vďaka podpore pani 
starostky je materská škola v Branove stabilnou súčasťou obce. Napriek 
nečakaným problémom, akými boli vysoké platby za energie či poško-
denie strechy po minuloročnej augustovej víchrici, zdolala materská 
škola aj tieto prekážky. Rekonštrukcia strechy sa vo februári úspešne 
dokončila a obec plánuje podať projekt na rekonštrukciu celej budovy, 
aby spĺňala všetky energetické normy. Riaditeľke Monike Pintérovej 
na deťoch v materskej škole veľmi záleží a aj preto sa pre nich snaží 
vytvárať najmä bezpečné a príjemné prostredie, aby sa tu všetci dobre 
cítili. „Sama som rodená Branovčanka, do tejto materskej školy chodili 

aj moje deti, takže mám k nej blízky vzťah. Vo všetkom sa i naďalej 
vzdelávam, pracujeme s interaktívnou tabuľou, s deťmi sa zapájame 
do rôznych projektov, zasielame ich práce do súťaží a hlavne tu dbáme 
na prosociálne cítenie detí,“ približuje riaditeľka, pričom sa snaží klásť 
dôraz hlavne na základy slušného správania, ktoré sa podľa nej zo spo-
ločnosti akoby začalo postupne vytrácať. S deťmi má však vytvorený 
kamarátsky vzťah a pochvaľuje si aj spoluprácu s rodičmi a samotnou 
obcou. „Zúčastňujeme sa na všetkých akciách, ktoré obec organizuje, 
v decembri sme mali v kultúrnom dome vianočnú akadémiu, s deťmi 
sme nacvičili úžasný program s pásmom piesní, básní a scénok, varila 
sa tam kapustnica a my sme ostatných pohostili uvareným čajíkom.“ 
A čo čaká deti v materskej škole najbližšie? „Vyzdobovanie veľkonoč-
ného stromu pri obecnom úrade, pravidelne sa s deťmi zúčastňujeme 
aj stavania mája, snažíme sa totiž zachovávať tieto ľudové tradície. V máji 
nás čaká zápis do materskej školy, oslavy Dňa matiek a v júni Deň detí. 
Záver školského roka potom ukončíme peknou rozlúčkou s našimi 
piatimi predškolákmi,“ uzatvára riaditeľka Monika Pintérová.

V sobotu 10. februára sa v našej obci uskutočnila Fašiangová zabíjačka. Toto 
tradičné podujatie opäť prilákalo obyvateľov i návštevníkov, ktorí sa zišli na 
obecnom úrade, aby spoločne oslávili a zažili jedinečnú atmosféru fašiango-
vého obdobia. Výrazným spestrením podujatia bolo vystúpenie folklórnej 
skupiny Mlynček. Ich tradičné piesne vytvorili dobrú náladu a priniesli do 
Branova tú správnu dávku kultúry a ľudovej tradície. Fašiangová zabíjačka 
však nie je len o tradičnom vypracovaní mäsa a dobrej zábave, ale predsta-
vuje aj spoločenský zážitok pre všetkých účastníkov. Aj na takýchto poduja-
tiach vidno, aké dôležité je udržiavať tradície a posilňovať kultúru v malých 
obciach. 

TekvičiarikTekvičiarik

Vianočná akadémia

Pečenie medovníkov

Karneval
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Podhájska
Vážení občania,

cieľom môjho pôsobenia ako 
starostu obce Podhájska je, 
aby som spravil z tejto dedin-
ky prekrásne miesto pre všet-
kých ľudí, ktorí sú jej občanmi. 
Miesto pre kľudný a pohodový 
život. Po vianočnom a novo-
ročnom období sme prešli do 
nového kalendárneho roka, v 
ktorom chceme rozvinúť svo-
je činnosti v rámci obce. Jed-
nak vybudovaním spevnených 
plôch pri oboch cintorínoch, 
novými urnovými miestami, 
čo so sebou prináša sofistiko-
vaná doba, a tiež dobudova-
ním zelene. Rozhodli sme sa 
obnoviť a zrenovovať obecnú 

knižnicu tým, že ju preložíme do nových priestorov kultúr-
no-spoločenského centra so vstupom zo Zdravotníckej ulice, 

čím bude do nej jednoduchší, resp. bezbariérový prístup. Na jej 
pôvodnom mieste vytvoríme klientske centrum pre prvý kon-
takt úradu s občanmi. Do letných mesiacov chceme vstúpiť s no-
vou halou pre komunálnu techniku, aby bolo všetko sústredené 
na jednom mieste, na hospodárskom dvore za zdravotným stre-
diskom. Zároveň prebieha príprava, projektovanie a plánovanie 
prác na realizáciu domova sociálnych služieb, ktorého výstavba 
je podmienená fondmi z Ministerstva práce, sociálnych vecí a 
rodiny SR.  Samozrejmosťou je i vybavovanie všetkých povolení 
napúšťania a vypúšťania vôd z TK Podhájska, aby bolo všetko 
konečne legislatívne a bezproblémovo usporiadané aj pre ďalšie 
generácie. Aby Termálne kúpalisko Podhájska, ktorého je obec 
100 % vlastníkom, sa predstavilo celému svetu ako životaschop-
né turistické zariadenie. Svojou vodou a jej výnimočným zlo-
žením pomáha ľuďom čerpať silu, zdravie, rieši ich zdravotné 
problémy a dáva radosť i mladým rodinám, ktoré sem chodia 
za oddychom a rekreáciou. 
Ročné pôsobenie vedenia nášho termálneho kúpaliska nesie 
so sebou značné výsledky v podobe krásnych novootvorených 
prevádzok, skrášlených priestorov areálu, zrekonštruovaných 
budov a viacerých úspešných kultúrnych podujatí.  

RNDr. Jozef Krajmer, starosta obce Podhájska

Starosta obce
RNDr. Jozef Krajmer

Adventné obdobie 
sa začalo tradične 

Mikulášom v 
obci. Sladkými 

balíčkami 
rozžiaril tváre 

detí i dospelých 
v uliciach 

Podhájskej, vo 
Wellness centre 

Aquamarin a 
taktiež v základnej 
a materskej škole.

Mikuláš v ZŠ Mikuláš v MŠ

Mikuláš v obci
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Predvianočné obdobie pokračovalo darčekom RNDr. Jozefa Krajmera v 
podobe klávesov pre základnú školu, ktoré skvalitnia výučbu aj kultúrne 
vystúpenia detí. Materská škola dostala formou daru od TK Podhájska 
dve kompletné sady posteľných obliečok pre detičky.

Dňa 16. 12. 2023 sa už po druhý-
krát konali Vianočné trhy, kde sme 
si mohli vychutnať vianočnú atmo-
sféru pri hudobných vystúpeniach, 
zabíjačkových špecialitách, kapust-
nici a vianočnom punči. Deti sa 
zabavili pri zdobení a ochutnávke 
medovníkov. Krásnu vianočnú výzdo-
bu dotvorili práce detí z MŠ a ZŠ a 
taktiež prezentácia výrobkov Klubu 
dôchodcov a telesne postihnutých. 
Zakúpiť sme si mohli rôzne vianoč-
né dekorácie, ozdoby, med a iné via-
nočné potešenia. Súťaž o najlepší 
punč vyhralo družstvo Wellness centra Aquamarin, za ktoré hlasovalo najväčší počet hlasujúcich. 
Výťažok v sume 3 070 € z dobrovoľných príspevkov za občerstvenie bol rozdelený medzi základnú a 
materskú školu. 

Radosť detí z darovaných klávesov Darček pre MŠ

Darček pre MŠ

Zdobenie medovníkov

 Výherkyne súťaže o najlepší punč

Vianočné trhy

Darček pre ZŠ
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Fašiangové obdobie sa rozbehlo dňa 27. 1. 2024, kedy sa konal 16. ročník obecného plesu, kde 
sa ľudia bavili pri príjemnej hudbe, chutnom jedle a mohli vyhrať hodnotné ceny v bohatej 
tombole. Ako každý rok sa v základnej a materskej škole konali tradičné karnevaly pre deti.

 Karneval v ZŠKarneval v MŠ

16. obecný ples

Príjemné popoludnie strávil aj Klub 
dôchodcov a telesne postihnutých v 
kultúrno-spoločenskom centre pri 
fašiangovom kultúrnom vystúpení. 

Toto obdobie sme uzavreli podujatím 
Fašiangy v Podhájskej dňa 10. 2. 2024 
pred vstupnou budovou termálneho 

kúpaliska. Divadlo Prameň sa 
postaralo o “pochovávanie basy“ 
sprevádzané krásnym a vtipným 

programom. Občerstvenie zabezpečil 
zohratý tím termálneho kúpaliska a 

obecného úradu.

Fašiangy v Podhájskej

Pochovávanie basy
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14. 02. 2024 sme v areáli 
Termálneho kúpaliska 
Valentínskou večerou 

otvorili novú reštauráciu 
Diamant. Zákazníci 
si mohli pochutnať 

na pripravenom 
Valentínskom menu 

v príjemnom a 
romantickom prostredí. 
Následne v piatok 16. 02. 
2024 sa konalo večerné 
kúpanie do 23.00 hod. 
Návštevníci si mohli v 
rámci toho užiť vstup 
do všetkých bazénov i 

neobmedzený vstup do 
vitálneho sveta.

Termálne kúpalisko v spolupráci s obcou pracuje naďalej v nastavenom tempe pri 
organizácii nasledujúceho kultúrneho obdobia v podobe podujatí, vystúpení hudobných 
skupín a umeleckých telies. Môžete sa tešiť napríklad na druhý ročník Detského festivalu 
(1. 6. 2024), oslavy 64. výročia zlúčenia obcí Belek a Svätuša (15. 6. 2024), 51. výročie 
Termálneho kúpaliska Podhájska (6. 7. 2024) a mnohé ďalšie.

Divadelný súbor Prameň, 
ktorý funguje v našej obci už 

takmer 10 rokov, v sobotu 
17. 02. 2024 uviedol nové 
divadelné predstavenie, a 
to veselohru od Vojteka 

Lovicseka s názvom 
Trampoty s láskou. Hra je 

situovaná do 60. – 70. rokov 
minulého storočia. Aj keď 

je už dnes skoro všetko 
iné, trampoty s láskou sú 
stále rovnaké. Divadelníci 
sa svojich úloh zhostili na 

výbornú. 
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Obec Lipová
Vážení spoluobčania,
zázemie, bezpečie, blízki ľudia, ktorým na nás záleží a ktorí sú ochotní podať nám pomocnú 
ruku, keď ju potrebujeme – tak si väčšina z nás predstavuje domov. Je to miesto, kde sa cítime 
dobre, kde sme sa rozhodli žiť, pracovať, vychovávať deti a stráviť jeseň života. Pre mňa je Li-
pová domovom a budem rada, ak to budete cítiť rovnako. Z mesta či bydliska sa však domov 
nestane automaticky. Obchod neďaleko, kostol, škola, škôlka, áno, to všetko je dôležité, ale bez 
pocitu bezpečia a pocitu spolupatričnosti domov nie je tým pravým domovom. Rozdávajme 
okolo seba dobrú náladu, usilujme sa prekonať zlo dobrom a ceňme si to, čo má naozaj sku-
točnú ľudskú hodnotu. S veľkým bôľom v srdci spomíname aj na našich najbližších, priateľov, 
známych, spoluobčanov, ktorí nás v roku 2023 navždy opustili a už nie sú medzi nami.

Mgr. Tatiana Ölvecká, starostka obce Lipová

 Do Lipovej zavítal Mikuláš i čarovná Tinti-Linti s bielou a čiernou vílou

Spoločenská kronika obce Lipová od októbra 2023 do februára 2024 
Narodili sa:

Michal Gombár
Miriana Cviková

Diana Jakabovičová

Uzavreli manželstvo:
Mário Vacula a Dagmar Michalcová

Benjamín Benko a Jana Fialová

Opustili nás:
Marián Polák

František Lakatoš
Hedviga Bérešová

Zuzana Chovancová
Ján Veselka
Ján Štefánik

Hildegarda Hrušková
Milan Hajdina

Jozef Bulla
Jaroslav Puk
Peter Daniš

Katarína Poláková

Demografická štatistika za rok 2023
Počet obyvateľov k 1. 1. 2023 bol 1536.
Počet obyvateľov k 31. 12. 2023 bol 1523.
Prihlásených na trvalý pobyt v roku 2023 bolo 17 občanov.
Odhlásených  z trvalého pobytu v roku 2023 bolo 18 občanov.
Narodených občanov v roku 2023 bolo 5 občanov.
Zomrelých občanov v roku 2023 bolo 17 občanov.
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Anjelské Vianoce v obci Lipová...

Jasličková pobožnosť v lipovskom kostole...

Vystúpenie detí z MŠ na Mikuláša

 Tanečné vystúpenia detí zo základnej školy na Mikuláša

Príbeh kráľovnej Beloby a stratených škriatkov
v podaní žiakov ZŠ Lipová

Spomienkový koncert venovaný tým, 
ktorí nám chýbajú, na sviatok Troch kráľov...

Mikuláš zavítal aj medzi detičky do materskej školy
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Od Troch kráľov do Popolcovej stredy... 
fašiangové dni

Úspechy našich malých i veľkých futbalistov... 
Blahoželáme!

V Lipovej nás na fašiangoch zabávali Váraďani, v Ondrochove Ondrochovská partička

 Detičky sa zabavili na rozprávkovom karnevale...

December 2023 – Futbalisti OŠK Lipová obsadili 2. miesto 
na turnaji O pohár predsedu OBFZ Nové Zámky

Február 2024 - Spojený tím U11 Lipová/Maňa 
sa stal halovým majstrom okresu
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Z príležitosti 
blížiaceho sa Dňa 

učiteľov vyslovujem 
úprimné poďakovanie 

za vykonanú prácu 
všetkým pedagogickým 

zamestnancom. 
Tento sviatok je 

oslavou práce učiteľov,  
ktorých práca je 
aj ich poslaním,  

a preto si zaslúžia 
za svoje znalosti, 

trpezlivosť 
a obetavosť veľkú 

úctu a poďakovanie.
Mgr. Tatiana Ölvecká
starostka obce Lipová  Sviatok sv. Valentína v lipovskej škole

Príbeh dvoch pani učiteliek o umení
„... a kam ideš, Nati?“ 

„Do Nových Zámkov! A ty?“
„Z Nových Zámkov!“

Takto sa porozprávali s úsmevom na perách – ako to u nich 
oboch býva – dve pani učiteľky na križovatke cez otvorené 
okienko. Obe sa vybrali, nevediac o sebe, do Regionálneho 
osvetového strediska Nové Zámky zaniesť svoje umelecké práce 
na výstavu, aby spestrili účasť, potešili svoju dušu a poukázali 
na to, že na Základnej škole, Lipová 183 tvoria nádherné diela 
nielen žiaci, ale aj ich pani učiteľky. Ako rýchle plynul čas... 
v mailovej schránke sa objavila pošta s pozvánkou na vernisáž 
výstavy s výsledkami, ktoré sme nečakali! Obe pani učiteľky – 
Ing. Tatiana Uhríková, riaditeľka, i Ing. Natália Martišová, pani 
učiteľka, boli ocenené a ich diela postupujú do vyššieho výbe-
rového kola do Topoľčian. Keramické dielo pani riaditeľky Táni 
- Môj D - je plné symboliky a stvárnenia ľudskej duše vsadenej 

do zázračného tisícročia starého materiálu – hliny, a maľba por-
trétu pani učiteľky Nati – Feed your head – ukrýva v sebe túžbu 
po živote, po jeho kráse, hľadaní a nepochopení. 
13. 2. 2024 sme sa ocitli na krásnej vernisáži výstavy Výtvar-
né spektrum Regionálneho osvetového strediska Nové Zámky, 
samozrejme, obkolesené našimi žiakmi – Kajka, Sari, Nati, Va-
nes, Deni, ktorí sa tešili spolu s nami. Jemný klavírny vstup, 
odovzdávka ocenení, catering, fotografovanie a spoločné deba-
ty s porotou o umení boli úžasným umeleckým, kultúrnym a 
progresívnym zážitkom nielen pre nás, ale i pre naše deti a našu 
školu – ĎAKUJEME.

Ing. Tatiana Uhríková, riaditeľka ZŠ Lipová
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Milí Hulania a priatelia našej obce!
Zima je za nami, dni sa predlžujú a upršané dni čoraz viac nahrádzajú jarné slnečné lúče. Prichádza čas prác 
v záhradách, tiež verejné priestranstvá sa postupne zazelenajú. Koncoročné oslavy aj s nezabudnuteľným 
programom ZŠ a MŠ „Vianočná akadémia“, ako i dni „fašiangov“, kedy ste iste postrehli, že k mládežníckemu 
parlamentu a súboru Hulanček pribudla ďalšia skupina mladých ľudí, ktorí sa postarali o kultúrny program, 
či už na „Mikuláša“, „Plese športovcov OFK HUL“ a „Fašiangov“, vystriedal tradičný pôst. Zimné mesiace v 
samospráve sme využili nielen na údržbu techniky, ale aj revitalizáciu zelene, hlavne na miestnom cintoríne, 
kde sme vykonali ošetrenie všetkých stromov, odstránili už starú stromovú alej smerom k domu smútku, 
ktorá bude nahradená novou výsadbou, a pribudnú tiež nové lavičky a nové oplotenie. Rovnako tiež vysadí-
me zeleň na viacerých miestach v obci. V rámci „Dňa zeme“ plánujeme usporiadať jarnú brigádu v obci pre 
skrášlenie verejných priestranstiev, ako aj mobiliáru v obci. Verím, že sa nájde dostatok ochotných ľudí, ktorí 
nám radi pomôžu.
Dúfam, že sa aj tento rok budeme stretávať nielen pri pracovných povinnostiach, ale aj na kultúrno-spoločen-

ských podujatiach, aby sme v Hule spoločne vytvorili komunitu spokojných občanov HULU.
A aké podujatia nás najbližšie čakajú? 
- Beseda so spisovateľom Petrom Šloserom – 11. 3. 2024
- Stavanie mája a Hulský Majáles, Dni obce, Gastrofestival a podujatia, ktoré v priebehu roka pripravia spoločenské organizácie v HULE.

Mgr. Ivan Šeben, starosta obce Hul

Vianočná akadémia

Počas školského roka je len zopár dní, na ktoré sa žiaci našej ZŠ s MŠ 
tak veľmi tešia. Jedným z nich je určite 6. december, kedy medzi ne už 
tradične prichádza Mikuláš. Veď ako by to bolo, keby nás obišiel? Nebolo 

to veru inak ani 6. decembra 2023. Do našej školy opäť zavítala trojica, bez ktorej by Deň sv. Mikuláša nemal svoje čaro. Mikuláš si priniesol dvoch 
pomocníkov, anjela a čerta. Na tých sa najviac tešili deti z prvého stupňa základnej školy. Najmenší, škôlkari, z čerta mali aj trocha strach. Tí, ktorí 
poslúchali, sa nemuseli ničoho obávať. Horšie to bolo s tými, čo boli občas neposlušní. Tí Mikulášovi nasľubovali, že sa polepšia. Nakoniec všetko 
dopadlo dobre, lebo Mikuláš bol zase štedrý a každý dostal balíček so sladkosťami. Žiaci si ho získali najmä tým, že mu zarecitovali básničky o 
svojich spolužiakoch, ktoré vymysleli sami. Hoci mal plné ruky práce celé dopoludnie, pred obedom sa musel rozlúčiť a ísť robiť radosť aj iným 
deťom. Sľúbil však, že sa o rok zase určite vráti aj so svojimi dvoma pomocníkmi.       články zo školy pripravila riaditeľka ZŠ s MŠ Hul Mgr. Martina Kišová

Niekoľkoročnou tradíciou na našej škole je spríjemniť nádherné 
obdobie najkrajších sviatkov v roku, Vianoc, kultúrnym programom 
našich žiakov. Vianočná akadémia sa konala 21. decembra 2023 a 
musíme uznať, že sa naozaj vydarila. Uskutočnila sa v sále kultúrneho 
domu v našej obci. Všetci prítomní sa v predvianočnom zhone na 
chvíľu zastavili a tešili sa, čo si ich ratolesti pre nich pripravili. Celým 
programom sa nieslo vianočné posolstvo, a tak sme si uvedomili, že 
Vianoce sú predovšetkým v našich srdciach a nie je to len o darčekoch 
pod vianočným stromčekom. V programe vystúpili najmenší žiaci z 
materskej školy, no zahanbiť sa nedali ani mladší či starší žiaci. Program 
bol pestrý, nechýbala v ňom hudba, spev, tanec, scénky a vianočné vinše. 
Bola tam naozaj radostná a euforická atmosféra.

Do našej školy zavítal Mikuláš

Obec Hul
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27. januára 2024 žila naša škola Školským plesom, ktorý sa stal našou neodmysli-
teľnou súčasťou v živote školy v zimných mesiacoch. Bez neho si to už ani nevieme 
predstaviť. Sme poctení a spokojní zároveň, že sa naň prišlo zabaviť a vytancovať 
veľa hostí. Veríme, že si to všetci užili, na chvíľu zabudli na každodenné starosti 
a strávili s našou školskou rodinou príjemný večer. Bol to večer, ako sa patrí. 
Chutné jedlo, dobrá hudba, bohatá tombola. Práve to bolo niečo, čím sme chceli 
potešiť všetkých prítomných. Začiatok plesu bol spestrený krátkym programom žia-
kov našej školy a krásnym spevom žiačky konzervatória. O dobrú hudbu sa postaral 
DJ Ernesto. Pred polnocou prišla na rad tombola, v ktorej bolo veľa fantastických 
cien. Touto cestou sa chceme poďakovať všetkým tým, ktorí nám do nej prispeli.  
Dúfame, že budúci rok mnohí zase prijmú naše pozvanie a stretneme sa opäť.

Školský ples v Hule

Na Fašiangy sme sa zabavili...

Revitalizácia zelene/cintorín

Žurnál z našich obcí „...časopis, ktorý osloví občana...”26



vychádza 3x ročne, registrované Ministerstvom kultúry SR: EV5452/16.  ► 
 vydáva: Regionálne vydavateľstvo – Alena Jaššová, s.r.o., 941 04 Mojzesovo č.56,  IČO: 50410512, telefón: 0903 516 499,  

email: obecnyzurnal@gmail.com ► Šéfredaktorka Mgr. Alena Jaššová – promovaná žurnalistka. ► Externí spolupracovníci z regiónu:  
Mgr. Mária Májeková, Lucia Buranská. Grafická úprava: Peter Orbán - Zoxó Press.

► INZERCIA: denne, tel.: 0903 516 499, dohodou  ►Redakcia si vyhradzuje právo krátenia príspevkov.  ►
► Názory opýtaných a ďalších občanov, ktorí poskytujú informácie do periodika, nemusia byť totožné s názormi vydavateľstva a NEMOŽNO ich teda spájať. 
Časopis odzrkadľuje postoje, názory čitateľov a ďalších občanov, v súlade s ich právom na slobodný prejav a poskytuje im len tlačový priestor na vyjadrenie 

svojich myšlienok. Vydavateľ neznáša prípadné právne, resp. trestné následky, ktoré by mohli svojimi názormi, či prejavmi spôsobiť inej osobe, skupine osôb, 
organizácii. Každý prispievateľ- občan je na uvedené riziko upozornený, čím sa vydavateľstvo chráni pred prípadnou občianskoprávnou a trestnoprávnou 

zodpovednosťou za následky, ktoré by mohol občan, dopisovateľ, svojou výpoveďou, názorom, listom, či inou informáciou spôsobiť inej osobe, či skupine osôb, 
organizácii. Prípadné náhrady za škody (zneváženie dobrého mena, urážka na cti) spôsobené vyjadrením občianskeho názoru na problém, postoj, si dotknutý 

subjekt preto nemôže uplatňovať voči vydavateľstvu. Jedine v tom prípade, že by tento názor vyjadril pracovník vydavateľstva.  
Ročník IX., číslo 1, vyšlo vo februári 2024, ďalšie vydanie časopisu bude v júni 2024. Nepredajné.

Žurnál z našich obcí..., informácie pre občanov, obce, inštitúcie a firmy okresu Nové Zámky

Ako oslávili koniec roka v Hule a v Úľanoch nad Žitavou?
Koniec roka je vždy spojený s oslavami a očakávaním nového začiatku. 
Mnohí ľudia si tento čas najradšej užívajú v kruhu rodiny a blízkych. 
Aj keď finančná situácia niekedy nedovoľuje organizáciu veľkých kon-
coročných osláv, niektoré obce sa rozhodli spríjemniť si posledný deň 
v roku malým ohňostrojom a spoločenským podujatím. Jednou z ta-
kýchto obcí, ktorá si nenechala ujsť príležitosť osláviť koniec roka, bola 
obec Hul. Tradičná vatra na oslavu vzniku Slovenskej republiky má 

v obci už svoje stále miesto. 
Občania si tak na tomto sil-
vestrovskom posedení opäť 
spoločne pripomenuli vznik 
Slovenskej republiky. V prí-
jemnej atmosfére odznela 

slovenská hymna a námestie pred obecným úradom potom rozsvietil 
symbolický ohňostroj. Koniec roka bol okrem toho spestrený aj hud-
bou a chutným občerstvením, ktoré zabezpečila obec. V posledný deň 
roka sa aj obec Úľany nad Žitavou rozhodla pripraviť pre svojich ob-
čanov ohňostroj v podvečerných hodinách. Starosta obce Ing. Rudolf 
Frýželka srdečne poprial všetkým prítomným veľa zdravia a pohody 
v nadchádzajúcom novom roku a poslanci obecného zastupiteľstva 
pripravili pre všetkých varené víno a ovocný punč, vďaka čomu aj po 
skončení ohňostroja pobudli v družných rozhovoroch v areáli obecné-
ho úradu. Aj takéto iniciatívy ukazujú, že i malé obce dokážu vytvárať 
spoločenské podujatia, ktoré posilňujú ducha komunity a spolupatrič-
nosť a napokon tiež prispievajú k pozitívnej atmosfére v obci.

- mm -

Kultúrne podujatia s dôrazom na kvalitu a bezchybné zabezpečenie

V čase, keď kultúrne podujatia a akcie oží-
vajú, sa kľúčovým faktorom úspechu stáva 
spoľahlivá organizácia a kvalitné technické 
zabezpečenie. Práve v tejto oblasti vyniká 
firma IVORY SK, ktorej zástupcovia Ivan 
Kučera a Peter Bognár prinášajú nielen roky 
skúseností, ale aj vášeň pre hudbu, DJing a 
perfektnú organizáciu podujatí. Ich prístup k 
podnikaniu zdôrazňuje, že kultúrne zážitky 
dosahujú svoju plnú hodnotu len vtedy, ak 
sú spojené s excelentnou technikou a dobrou 
organizáciou. Ich portfólio služieb sa roz-
rastá od prenájmu techniky a technického 
zabezpečenia podujatí na kľúč až po posky-

tovanie rôznych externých služieb. „Máme 
rokmi vybudované silné partnerstvá, takže 
vieme poskytnúť mimo obvyklých položiek 
aj služby nahrávacieho štúdia, fotografov, 
kameramanov, DJ-ov, kapely, detské atrakcie, 
drony či samotný personál v prípade potre-
by,“ hovorí zakladateľ firmy Ivan Kučera. Zá-
kazníci tak môžu využívať ich služby na rôz-
nych podujatiach od svadieb až po koncerty 
či firemné večierky. Neobmedzujú svoju pô-
sobnosť len na konkrétnu lokalitu, ale pracu-
jú na celom území Slovenska, hoci väčšinu 
podujatí majú práve v rámci Nitrianskeho 
kraja. „Zabezpečujeme alebo subdodávame 
široké portfólio techniky a služieb pre vač-
šinu podnikov, eventoviek a obcí v regióne. 
Za všetky spomenieme napríklad obec Jatov, 
Amsterdam club či mesto Nové Zámky.“ A 
v čom je táto firma výnimočná oproti ostat-
ným? Obaja zakladatelia v tom majú jasno: 
„Robíme to rozumom a srdcom.“ Podľa 
nich je prvoradý ľudský prístup a spokojnosť 
klienta. Peter Bognár dodáva: „Na každú ak-
ciu sa snažíme pozerať očami zákazníka, aby 
sme s tým, čo vidíme, boli aj my sami spo-

kojní.“ Každý event má však svoje vlastné 
špecifiká. „Nie všade je to ideálne, ale našou 
prácou je, aby tieto malé nepredvídané okol-
nosti nebolo vidieť, aby sme mali dostatok 
skúseností a vecí so sebou na to, aby sme prí-
padný problém vedeli ihneď vyriešiť. A práve 
takéto skúsenosti sú nenahraditeľné,“ dopĺňa 
Ivan Kučera. Neváhajú tak na seba prevziať 
ani náročné projekty, či už ide o technické 
zabezpečenie tanečných súťaží alebo konfe-
rencií. Rok začínajú novoročnými koncerta-
mi, plesmi, s príchodom teplého počasia sa 
rozbieha letná sezóna a s ňou spojené det-
ské podujatia, svadby, koncerty, festivaly a 
pod.  Záver roka sa potom nesie v znamení 
stužkových, firemných večierkov a vianoč-
ných trhov. Firma IVORY SK si buduje svoje 
postavenie založené na kvalitných službách, 
odborných skúsenostiach a pozornom prí-
stupe, čím si získava dôveru klientov v oblas-
ti kompletného technického a organizačného 
zabezpečenia podujatí na Slovensku. 

Kontakt: 0907 121 287
 IG: ivorysksro

Ivan Kučera Peter Bognár

Vatra v Hule Obec Úľany nad Žitavou pripravila pre svojich občanov Silvestrovský ohňostroj
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• Pestovanie a predaj kobercových trávnikov
• Príprava a výsev väčších plôch
• Vertikutácia ihrísk
• Závlahové systémy

Naša trávniková škôlka sa nachádza oproti 
Základnej škole Mojzesovo-Černík 

Otváracie hodiny: Po - Pi 08:00 - 16:00 hod. 

Tel.: +421 (905) 173 333; E-mail: office@austriangrass.com

Spoľahlivá odťahová služba
Komjatice

0918 285 675

Textil a záhradkárske potreby v Mojzesove

Hajloch Shop | Mojzesovo | Facebook
Daniela Hoppanová 
Tel. č. 0907 508 188

941 04 Mojzesovo 101


